
برگزاری جلسه ستاد بازسازی عتبات عالیات 
درشهرستان بهبهان

بهبهان-دایی زاده: جلسه ستاد بازسازی عتبات عالیات با حضور 
آیت الله ناصری امام جمعه شهرستان،حجت السلام طواف امام جمعه 
موقت،مهندس حری فرماندار،سرهنگ خیران پور فرمانده ناحیه مقاومت 
بسیج و حاج نجفی پور رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات بهبهان برگزار 
گردید.  دراین جلسه با تشریح برنامه ها و اهداف ستاد بازسازی عتبات عالیات 
پیرامون ساخت،تعمیرو توسعه حرمهای مطهر امام حسین )ع(،حضرت 
عباس)ع(،امام علی)ع(و همچنین تکمیل صحن مطهر حضرت زهرا)س(در 
نجف و ساخت صحن حضرت زینب )س(در کربلا)ازتل زینبیه تا خیمه گاه(و 
ساخت مهمان سرا برای زوار درجوار مرقد مطهر حضرت زینب )س( در سوریه 
تشکیل و مورد تاکید قرار گرفت.درادامه جلسه آمادگی کامل جهت همکاری 

و مساعدت باستاد اعلام گردید.
همچنین جلسه ای با طلاب حوزه علمیه آیت الله موسوی در 

راستای تبلیغات ستاد بازسازی نیز تشکیل گردید.
درپایان حاج نجفی رئیس ستاد بازسازی عتبات  عالیات بهبهان با 
اعلام به اینکه:انشالله از امت شهید پرور انتظار است که در ساخت وتوسعه 

حرمهای مطهر ستاد را یاری بفرمایند.
شماره حساب ۱۰۰۰بانک مهر اقتصاد

شماره حساب ۱۸۰۰۰۵۶بانک سپه

 سالی بدون مرگ خاموش 
با عبور از مرز یک میلیون مشترک گاز در گیلان

رشت- زینب قلیپور - مهندس اکبر مدیرعامل شرکت گاز استان 
گیلان با اشاره به ثبت سالی بدون مرگ خاموش در استان، اجرای موفق 
پروژه های کیفی مختلف مانند پروژه قرائت و چاپ همزمان صورتحساب 
و نیز دریافت تقدیرنامه پنج ستاره سرآمدی و بهبود مستمر صنعت نفت، 
سال 9۶  را سالی موفق برای گاز گیلان عنوان نمود.مدیرعامل شرکت 
گاز استان گیلان اظهار داشت: گاز گیلان در سال 9۶ توانست بیش از 
۶۰۰ کیلومتر عملیات شبکه گذاری را انجام دهد و مجموع میزان شبکه 
وخط تغذیه گاز در سطح استان را به بیش از 23 هزار کیلومتر برساند.وي 
در همین راستا ادامه داد: همچنین در سال گذشته ۱۶ هزار  و هفتصد 
انشعاب گاز در استان نصب شده که با احتساب آن مجموع انشعابات گاز 
در استان به بیش از ۵۶7 هزار افزایش یافته است.مهندس اکبر افزود: این 
میزان شبکه و انشعابات نیازمند بررسی و نشت یابی مستمر هستند و 
شرکت گاز برای تأمین امنیت تأسیسات و تجهیزات خود تا درب منازل 
مشترکین عزیز علاوه بر نشت یابی بالغ بر 22 هزار کیلومتر شبکه و خط 
تغذیه گاز در 47 شهر استان، بیش از ۵۰۰ هزار انشعاب گاز را در سال 
9۶ مورد بازرسی و نشت یابی قرار داده است.مدیرعامل شرکت گاز استان 
گیلان گفت: در سال 9۶ با جذب بالغ بر ۵۰ هزار مشترک جدید، مجموع 
مشترکین گاز در گیلان به یک میلیون و ۱۵ هزار مشترک افزایش یافته 
و متوسط بهره مندی خانوارهای شهری و روستایی استان از نعمت گاز 
به 97.۶ درصد رسیده است.وی با اعلام این خبر افزود: علیرغم جذب 
مشترکین جدید، مجموع مصرف گاز در سال 9۶ نسبت به مدت مشابه 
سال قبل تنها ۵ درصد افزایش داشته است.مهندس اکبر ادامه داد: مصرف 
گاز در بخش خانگي با وجود افزایش ۵ درصدي تعداد مشترکین، بیش از 
۱۶۶ میلیون مترمکعب کاهش داشته که این مهم نشان از نهادینه شدن 
فرهنگ مصرف بهینه و ایمن گاز طبیعي در سراسر استان دارد.مدیرعامل 
شرکت گاز استان گیلان افزود: با توجه به صرفه جویي هاي صورت گرفته 
توسط مشترکین فهیم گیلاني، شرکت گاز استان گیلان توانست در سال 
گذشته بالغ بر ۵۰۰ میلیون مترمکعب گاز بیشتر به بخش های صنعتی و 
نیروگاهی استان تزریق نماید و این حمایت از صنایع استان نقش مهمی 
در جهت تحقق اقتصاد مقاومتی ایفا نموده است.حسین اکبر مدیرعامل 
گاز گیلان گفت: با وجود بیش از یک میلیون مشترک گاز در  گیلان 
خوشبختانه در سال 9۶ شاهد مرگ خاموش در استان نبودیم که بر این 
اساس می توان سال 9۶ را سالی موفق در زمینه اشاعه فرهنگ مصرف 

بهینه و ایمن گاز طبیعی در گیلان عنوان نمود.

 کود پاشی مراتع آزادشهر 
با مشارکت جوامع محلی

آبخیزداری  و  منابع طبیعی  اداره کل  آبخیزداری  و  فنی  معاون 
گلستان از کودپاشی 4۰۰هکتار از مراتع شهرستان آزادشهر با مشارکت 
شوراها، دهیاران، دامداران و مرتعداران به منظور تقویت پوشش گیاهی 
و افزایش میزان بهره وری مراتع خبر داد.مهندس عبدالرحیم لطفی در 
گفتگو با پایگاه اطلاع رسانی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان 
اظهار کرد: در راستای اجرای پروژه بین المللی مدیریت مشارکتی منابع 
طبیعی و توسعه پایدار روستایی )ترسیب کربن( عملیات کودپاشی با کود 
نیتراته و در سطح معادل 4۰۰هکتار از مراتع شهرستان آزادشهر عملیات 
کودپاشی انجام شده ، این عملیات با مشارکت شوراها، دهیاران، دامداران 
و مرتعداران در روستاهای خوش ییلاق، کاشیدار، سیب چال و نراب 

منطقه هدف ترسیب کربن آزادشهر انجام گرفته است. 

 جنگل پیمایی گروه کوهنوردی سرخدار 
منابع طبیعی گلستان

گروه کوهنوردی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان گلستان 
با هماهنگی و همکاری پایگاه بسیج المهدی ، دفتر نمایندگی ولی فقیه 
و امور فرهنگی این ادراه کل  در روز پنجشنبه مورخ ۱۶فروردین سال 
جاری اقدام به جنگل پیمایی در منطقه شصت کلاته گرگان نمودند.
مسئول امور فرهنگی اداره کل در تماسی با پایگاه اطلاع رسانی این 
اداره کل هدف از برگزاری برنامه مذکور را افزایش توان جسمی اعضاء 
وی  گفت  به   . کرد  عنوان  کوه  باران  آبشار  مسیر  پاکسازی  البته  و 
خوشبختانه علی رغم آغاز باران شدید در هنگام عزیمت ، تمامی اعضاء 
به سلامت مسیر چند ساعته را طی نموده و بازگشتند. احمدکردجزی 
در پایان از همه دوستداران طبیعت که در روزهای اخیر ضمن بهره 
مندی از طبیعت زیبای خداوندی ، در پاکسازی محیط و مسیر راه و 
آبشار، همت به خرج داده ، تلاش شایسته ای از خود نشان دادند به 
نمایندگی از طرف گروه کوهنوردی سرخدار و اداره کل منابع طبیعی 
و آبخیزداری استان تشکر و قدردانی نمودند. اعضاء گروه کوهنوردی 
سرخدار اداره کل منابع طبیعی وآبخیزداری استان گلستان عبارتند از 
،احمدکردجزی،محمدپرتوی،جلال  یوری،امیدکاظمی  آقا  آقایان: حاج 
،سیدرسول  زاده  میرقربان  عبداللهی،سیدحمزه  امیرخانی،انوشیروان 

حسینی،جوادعلیشاهی،احمدنوچمنی

تقدیر از شرکت گاز استان کرمانشاه به عنوان 
دستگاه برتر خدمت رسان استان

در مراسمی تحت عنوان جشن وحدت و تدبیر که به مناسبت میلاد 
امام حسین) ع ( در روز جمعه 3۱ فروردین ماه برگزار شد، از شرکت گاز 
استان کرمانشاه به عنوان دستگاه برتر خدمت رسان استان تقدیر به عمل 
آمد.در این مراسم که با حضور اقشار مختلف مردمی و نمایندگان مردم 
کرمانشاه در مجلس شورای اسلامی برگزار شد، رئیس روابط عمومی 
شرکت گاز استان به نمایندگی از این مجموعه لوح سپاس به امضاء رئیس 
مجمع نمایندگان استان را دریافت نمود.شایان ذکر است این مراسم به 
میزبانی جمعیت وحدت و همکاری ملی از سازمانهای مردم نهاد فعال در 

استان کرمانشاه برگزار شد.

رئیس کمیته امداد با بیان نتایج مطلوب ازدواج در جامعه، 
استفاده از ظرفیت حوزه های علمیه در راستای برگزاری جلسات 

مشاوره بازگشت به زندگی در سایر استان ها را خواستار شد.
رئیس کمیته امداد با حضور در جشن ازدواج ۱۵۰ بانوی 
سرپرست خانوار با عنوان دوباره زندگی ضمن سخنرانی با شیوه 

اجرای این طرح آشنا شد.
 به گزارش روابط عمومی کمیته امداد، سید پرویز فتاح، 
ازدواج  از  بالاتر  ثوابی  اینکه  به  اشاره  با  امداد،  رئیس کمیته 
نیست، اظهار کرد: متاسفانه در جامعه امروز با یک تلنگر و 
دخالت زندگی بسیاری از خانوارها به جدایی کشیده می شود 
ولی مشاوره و تلاش برای بازگشت دوباره زوجین به زندگی در سطح کشور بی سابقه بوده است.وی با بیان اینکه هشت درصد 
مددجویان تحت حمایت کمیته امداد خانوارهای طلاق هستند، مطرح کرد: استان قم به دلیل وجود حوزه های علمیه در 
عرصه بازگشت دوباره زوجین به زندگی توانسته است در سطح کشور اتفاق جدیدی را رقم بزند.رئیس کمیته امداد با اشاره به 
لزوم استفاده از ظرفیت حوزه های علمیه در امدادرسانی به مردم، گفت: افرادی که برای تحت حمایت قرار گرفتن کمیته امداد 
به مراکز مختلف امداد مراجعه می کنند در مرحله نخست باید حمایت شده و سپس برای بازگشت دوباره آن ها به زندگی زیر 
نظر مشاوران قرار بگیرند. فتاح با اشاره به اینکه مردم قم در سال گذشته 3۸ میلیارد تومان انفاق کردند، بیان کرد: امدواریم 
مردم قم در عرصه فعالیت های خیرخواهانه این روند را ادامه داده و به سمت تعالی حرکت کنند.رئیس کمیته امداد با اشاره 
به دریافت ۵۰ واحد نیمه کاره مسکن مهر، ابراز کرد: کمک های مردمی در سال 9۶ نسبت به سال 9۵ افزایش 3۰ درصدی 

داشته است؛ جامعه هدف کمیته امداد در شاخص های مختلف ازجمله تحصیلی و وفاداری آمار بهتری را بجا گذاشته است.

شهریار – نرگس اصلانی : به گزارش روابط عمومی شورا 
و شهرداری اندیشه ، بهروز کاویانی شهردار اندیشه در سومین 
جلسه شورای اداری شهرستان شهریار که به منظور بررسی 
مسایل و مشکلات این شهر در سالن امام علی علیه السلام 

اندیشه تشکیل شد؛ مسایل مرتبط با شهرداری را مطرح کرد.
بنا بر این گزارش کاویانی با اشاره به مشکل کم آبی در 
شهر اندیشه گفت: کم آبی یکی از مشکلات شهر اندیشه است 
که توسعه و نگهداری فضاهای سبز و پارک ها را دچار مشکل 

کرده است.
شهردار اندیشه وجود مشکل اسناد املاک مسکونی در فاز 
۶ اندیشه را یکی دیگر از مشکلات این شهر دانست که شهروندان را در مراجعه به شهرداری و انجام ساخت و ساز دچار مشکل 

کرده است و رفع این مشکل نیازمند همکاری ادارات و دستگاه های ذیربط است.
فرسودگی ناوگان حمل و نقل شهری و اتوبوس ها از دیگر مشکلات شهر اندیشه بود که شهردار اندیشه بدان پرداخت و 
درخصوص مساله پایانه مسافربری گفت: در ارتباط با پایانه مسافربری عدم رضایت رانندگان این خطوط است که مشکل ایجاد 
کرده است و شهرداری آماده هرگونه همکاری برای رفع این موضوع است.کاویانی در ادامه افزود: تجمع آب در ابتدای فاز 2 
مشکلاتی را فراهم کرده که نیازمند همکاری شهرستان ملارد است و درخصوص رفع مشکل روشنایی در سطح شهر نیز ۵۰ 

درصد هزینه روشنایی شهر اندیشه را متقبل میشویم امید که مسئولین مربوطه کمک کنند این کار انجام شود.
شهردار اندیشه تجاری های غیرمجاز در مناطق مسکونی را یکی دیگر از مشکلات و معضلات این شهر دانست که  

شهروندان را آزار می دهد و خواستار تصمیم جدی شهرستان در برخورد قاطع با این مساله شد.

رئیس کمیته امداد خبر داد

بازگشت دوباره زوجین به زندگی در سطح کشور 
بی سابقه است

شهردار اندیشه : 

 آمادگی شهرداری اندیشه جهت همکاری با سایر 
دستگاه ها در راستای رفع مشکلات مردم 

تبریز – فلاح: حمایت از تولید داخل شرایط را برای بهبود و رونق شرایط 
اقتصادی فراهم خواهد نمود. به گزارش خبرنگار ما در تبریز، مدیرعامل شرکت گاز 
آذربایجان شرقی با اشاره به تأمین کالایی از طریق تولیدکنندگان داخلی استان 

گفت: شرکت گاز آذربایجان شرقی از شرکت های پیشرو در حمایت از تولید داخلی 
است. سیدرضا رهنمای توحیدی افزود: گاز طبیعی بیشترین نقش را در حمایت 
ارزان و پاک، میزان  از بخش های تولیدی استان داشته و به واسطه سوخت 
با  ارتقا یافته و منجر به بهبود شرایط اقتصادی می گردد. وی  ارزش افزوده 
بیان اینکه هم اکنون بیش از 9۸ درصد تجهیزات مورد نیاز شرکت از طریق 
تولید کنندگان داخلی تامین می شود، اظهار داشت: توانمندی های شرکت 
های داخلی در تولید چشمگیر است. مدیرعامل شرکت گاز استان در پایان 
یادآور شد: فرهنگ سازی و نهادینه نمودن حمایت از تولید داخلی منجر به 
خواهد  خارجی  های  وابستگی  کاهش  و  اقتصادی  شرایط  رونق  اشتغالزایی، 
بود. به گفته وی، بازسازی و مقاوم سازی شبکه های توزیع گاز طبیعی جزء 
اولویت های اجرایی شرکت گاز و ضرورتی برای حفظ سرمایه های ملی کشور 
می باشد. مدیرعامل شرکت گاز استان با اشاره به اجرای بیش از ۱9 هزار و 
9۱3 کیلومتر شبکه گازرسانی در اقطار مختلف که ۱۰۰ درصد خانوار شهری 
با  است، گفت:  داده  قرار  را تحت پوشش خود  و 93 درصد خانوار روستایی 

مد نظر قرار دادن موقعیت های کوهستانی و صعب العبور اجرای شبکه های 
توزیع گاز در استان، بازسازی و مقاوم سازی خطوط اجرایی جزء اقدامات مهم 
اجرایی می باشد. سید رضا رهنمای توحیدی با اشاره به استفاده از فناوری 
برد  نام   GIS از سیستم  تاسیسات گازرسانی  نگهداری  و  های روز در حفظ 
برای  چهارچوبی  تواند  می   )  GIS  ( جغرافیایی  اطلاعات  سیستم  افزود:  و 
مدیریت صحیح اطلاعات و تجزیه و تحلیل داده های شبکه به منظور بهبود 
کیفیت فرآیندهای مربوط به شبکه های گازرسانی باشد. وی از استقرار کامل 
این سیستم در شهرستان تبریز خبر داد و اظهار داشت: علاوه بر بروزرسانی و 
بکارگیری GIS تحت وب در شرکت و رفع چالش ها و دیفکت های اجرایی، 
استقرار این سیستم استراتژیک در سایر شهرستان های استان نیز در حال اجرا 
قرار گرفته است. مدیرعامل شرکت گاز استان تصریح کرد: طراحی تفضیلی، تهیه 
نقشه گروه بندی، برآورد هزینه، مدیریت زمانی اجرای پروژه، نگهداری و تعمیرات، 
مدیریت حوادث و امداد از مهمترین توانمندی های این سامانه بروز بوده که برای 

مدیریت داده های مکانی بکار گرفته می شود.

تبریز - فلاح: شهردار کلانشهر تبریز وجود مرکز همایش های بین المللی 
تبریز  فرهنگی شهر  های  توسعه شاخص  برای  ارزشمندی  زیرساخت  را  تبریز 

دانست. به گزارش خبرنگار ما در تبریز، ایرج شهین باهر با بیان این مطلب اظهار 
داشت: مرکز همایش های بین المللی تبریز با جدیت و تلاش شبانه روزی همکاران 

شهرداری تبریز برای حضور رئیس جمهور محترم و برگزاری مراسم رسمی تبریز 2۰۱۸ 
آماده شده است. وی با اشاره به سفر رئیس جمهور کشورمان برای حضور در مراسم 
رسمی تبریز2۰۱۸ گفت: همراهی و همدلی تمامی ارگان ها و سازمان ها برای برگزاری 
مراسم رسمی تبریز 2۰۱۸ و سفر رئیس جمهور باعث خواهد شد میزبانی شایسته ای 
از رئیس جمهور داشته باشیم. شهردار کلانشهر تبریز افزود: اجرای این پروژه که به 
عنوان بزرگترین زیرساخت فرهنگی شمالغرب کشور مطرح است با جدیت شهرداری 
کلانشهر تبریز از چند سال گذشته آغاز شده است و با برگزاری مراسم رسمی رویداد 
تبریز 2۰۱۸ شاهد ارائه خدمات این مرکز بزرگ خواهیم بود. مرکز همایش های بین 
المللی تبریز شامل سالن اصلی با ظرفیت ۱۵۰۰ نفر و همچنین فضاهای متعدد دیگر 
از قبیل سالن کنفرانس، آمفی تئاتر و گالری ها با جدید و تلاش شبانه روزی مجموعه 
شهرداری تبریز آماده برگزاری مراسمات و رویدادهای فرهنگی است. لازم به ذکر است 
مراسم رسمی رویداد تبریز 2۰۱۸ با حضور رئیس جمهور کشورمان در  مرکز همایش 
 ) Tabriz International Conference Center( های بین المللی تبریز

برگزار خواهد شد.

یا کاهش  و  با رویکرد حذف  اداری  اولین جلسه تحول  – فلاح:  تبریز 
فرایندهای زائد یا فعالیت های ارائه خدمات با حضور معاونت توسعه مدیریت 
و سرمایه انسانی سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان، مدیرعامل شرکت آب 
به  برگزار شد.  این شرکت  از مدیران  تعدادی  و  آذربایجان شرقی  فاضلاب  و 
گزارش خبرنگار ما در تبریز، در ابتدای جلسه علیرضا ایمانلو مدیرعامل شرکت 
ارائه خدمات  در  این شرکت  رویکرد  آذربایجان شرقی  استان  فاضلاب  و  آب 
به مردم، حذف و یا کاهش فرایندهای زائد و یا فعالیت های مربوط به انجام 
خدمات را عنوان کرد و اظهار داشت: تلاش می کنیم با استفاده از ظرفیت 
اطلاعات،  فناوری  بخش  توسعه  همچنین  و  کارکنان  در  شده  ایجاد  دانشی 
ارائه خدمت به مردم تمرکز  بصورت نظام مند در حذف یا کاهش گام های 
کنیم. معاون برنامه ریزی و منابع انسانی شرکت آب و فاضلاب استان نیز در 
ادامه نشست با ارائه گزارشی ضمن اشاره به عملکرد کمیسیون توسعه مدیریت 
و کمیته های زیرمجموعه در سال 9۶ به عنوان مبنا و اساس برنامه های تحول 
اداری، به تشریح الزامات مورد تاکید کمیسیون توسعه مدیریت و کمیته های 

پنج گانه و اقدامات انجام یافته شرکت مرتبط با هر حوزه پرداخت. مدیر دفتر 
برنامه ریزی شرکت آبفا نیز در گزارش تفصیلی به اقدامات و برنامه های انجام 
یافته این شرکت در بخش امور مشترکین در راستای کاهش مراجعات و انجام 

ضمن  گرفته  صورت  اقدامات  با  کرد:  اعلام  و  پرداخت  خدمات  غیرحضوری 
و  کاسته شده  به شرکت  مردم  مراجعه  میزان  از  ها،  هزینه  در  صرفه جویی 
همچنین موضوع مدیریت سبز و ارتقاء سلامت اداری نیز تامین شده است. وی 
در توضیح انجام ارائه خدمت به مشترکان بویژه در بحث واگذاری اشتراک آب 
به روند طولانی مدت اخذ جوابیه استعلام از شهرداری ها اشاره و اعلام کرد: 
درصورت حل این مشکل امکان واگذاری کنتور در حداقل زمان ممکن فراهم 
خواهد شد. بر اساس اعلام روابط عمومی شرکت آبفا استان، در پایان نشست 
برنامه ریزی  انسانی سازمان مدیریت و  نیز معاون توسعه مدیریت و سرمایه 
استان از فعالیت ها و اقدامات انجام یافته آبفا آذربایجان شرقی در حوزه تحول 
اداری تقدیر کرد و گفت: با توجه به نظر مقامات ارشد استانی مصمم هستیم 
با برنامه ریزی مناسب نسبت به تسهیل ارائه خدمات در دستگاه های اجرایی 
اقدام کنیم. فتح زاده در ادامه قول مساعد داد با تشکیل جلسات با دستگاه 
های اجرایی ذینفع در انجام فرایندهای عمومی شرکت آب و فاضلاب استان 

بویژه شهرداریها، در جهت حل مشکل طرح شده تلاش شود.

مدیرعامل شرکت گاز استان:

حمایت از تولید داخلی زمینه ساز رونق اقتصادی آذربایجان شرقی است

شهردار: تبریز میزبانی شایسته ای از رئیس جمهور خواهد داشت

مرکز همایش های بین المللی تبریز به عنوان بزرگترین زیرساخت فرهنگی شمالغرب کشور مطرح است

در نشست تحول اداری با رویکرد حذف فرایندهای زائد اعلام شد؛

تحقق مدیریت سبز و ارتقای سلامت اداری در شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان شرقی

شهرستان6روزنامهاخبار صنعت  یکشنبه  2 اردیبهشت  1397    شماره 897 اخبار

در جریان بازدید نایب رییس 
مجلس شورای اسلامی اعلام شد؛

پیشرفت  25 درصدی 
فاز دوم تصفیه خانه 
فاضلاب تبریز

 تبادل 
 تفاهم نامه 
اداره کل منابع 
طبیعی و 
آبخیزداری 
گلستان با جهاد 
دانشگاهی استان

 تبریز – فلاح: پیشرفت فیزیکی فاز دوم تصفیه خانه فاضلاب 
شورای  مجلس  رییس  نائب  پزشکیان  مسعود  بازدید  در  تبریز 
اسلامی از این طرح 2۵ درصد اعلام شد. به گزارش خبرنگار ما 
در تبریز، عملیات ساخت مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب تبریز در 
خرداد ماه 9۵ شروع شد و پیش بینی می شود تا پایان سال 9۸ 
به بهره برداری برسد. تاکنون یک هزار و ۶2۰ کیلومتر شبکه جمع 
آوری فاضلاب در این طرح اجرا و 4۱۵ هزار و 4۵7 فقره انشعاب 

واگذار شده است. ظرفیت این مدول 2۰7 هزار مترمکعب در روز و 
7۵ میلیون مترمکعب در سال برای پوشش یک میلیون نفر با طول 
شبکه 2 هزار و 3۰۰ کیلومتر خواهد بود. میزان پوشش پیش بینی 
شده این طرح برای افق ۱42۵ هم حدود 2 میلیون و 3۵۰ هزار نفر 
است. ظرفیت تصفیه خانه مورد نیاز در این طرح 3 مدول با ظرفیت 
کل ۱7۵ میلیون مترمکعب در سال خواهد بود که پس از تصفیه به 

دریاچه ارومیه انتقال خواهد یافت.

با هدف همکاری علمی، پژوهشی و اجرایی  در جهت بهره 
گیری متقابل از توان و تخصص های مختلف اداره کل منابع طبیعی 
و آبخیزداری گلستان با جهاد دانشگاهی واحد گلستان تفاهم نامه 
ای بین دو مجموعه منعقد و امضاء گردید.در جلسه ای که به همین 
منظور در دفتر مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان برگزار 
شد، مهندس ابوطالب قزل سفلو با بیان اینکه جهاد انشگاهی به 
عنوان تشکیلات علمی قوی در زمینه های مختلف فعالیت دارد، 
اظهار کرد: همکاری در راستای توسعه کشت گیاهان دارویی و 
دیگر گونه هایی که مورد نیاز استان است از دیگر اهداف این تفاهم 
نامه است.وی تصریح کرد: وجود همکاری های مشترک با جهاد 
دانشگاهی به دلیل وسعت عرصه های منابع طبیعی و تنوع انجام 
کارها با نگاه تخصصی و پشتوانه علمی می تواند در آینده نتایج قابل 
توجهی داشته باشد. مهندس قزل سفلو  با بیان اینکه گیاهان دارویی 
در استان گلستان ظرفیت بالایی دارد، افزود: باید به سمت رویکردها 

و تکنیک های جدید با دانش روز با افزایش عملکرد برویم و سهم 
گیاهان دارویی را در اشتغال و درآمد گلستانی ها افزایش دهیم.مدیر 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان ادامه داد: موضوعات بالقوه 
ای در استان وجود دارد که برای به انجام رسیدن آن ها و بالفعل 
این نسخه  از  تا  به کارشناسان جهاد دانشگاهی است  نیاز  شدن 
های اجرایی بسترهای جدیدی برای اشتغال و درآمد ایجاد شود.
سپس رئیس جهاد دانشگاهی گلستان در خصوص اجرای تفاهم 
نامه توضیحاتی ارائه و اظهار کرد: جهاد دانشگاهی به عنوان یک 
بازوی علمی می تواند در کنار اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
گلستان گام های بهتر و موثری بردارد. مهندس رضا ثقفی در ادامه 
افزود: شناخت نیازهای منطقه در زمینه های کاری طرفین و اولویت 
بندی آن ها و برگزاری جلسه های مشترک با هدف تدوین سیاست 
های مشترک از دیگر موضوعاتی است در این تفاهم نامه آمده است.
مهندس محسنی، کارشناس تسهیلات معاونت بازسازی و مسکن 

روستایی بنیاد مسکن استان نیز با ارائه پاورپوینت و فیلم و کلیپ 
،مستندات  بخش  این  در  استان  وضعیت شعب  تشریح  فضمن 
فعالیتهای انجام شده و در دست اقدام معاونت بازسازی و مسکن 
مدیرکل  سهرابی،  مهندس  ادامه  کردند.در  تشریح  را  روستایی 
پس  که  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  روستایی  مسکن  محترم 
و سومین  از شصت  برداری  بهره  و  افتتاح  مراسم  از حضور در 
پوشش  تحت  معلول  عضو   2 دارای  روستایی  مسکونی  واحد 
افتتاح  و  نامتلو  روستای جعفرآباد  استان در  بهزیستی  سازمان 
47۵۰ مین واحد مسکونی در شهرستان کردکوی و کلنگ زنی 
احداث ۵9 هزار و 22۰ مین واحد طرح ویژه بهسازی و مسکن 
انجام  اقدامات  بود،   استان شرکت کرده  بنیادمسکن  روستایی 
 ۱29 مسکن  تامین  بمنظور  استان  روستاهای  سطح  در  شده 
خانوار روستایی دارای حداقل 2عضو معلول را بسیار چشمگیر 

و قابل توجه دانست .


